
 Nieuwsbrief 

 
Bewonersvereniging Bergen Centrum www.bewonersbergencentrum.nl 
Secretariaat Mw. K.G.A. van der Wissel 06-20634770 bestuur.bbc@gmail.com 
Voorzitter   Dhr. J. Apotheker 06-24990725 apocare@gmail.com 
Penningmeester Dhr. J. Grondhout 06-25372948 jan.grondhout@gmail.com 
Bestuurslid Dhr. D. van Hoeve 072-5818311 dvanhoeve@quicknet.nl 
 

 
Nieuwsbrief van Bewonersvereniging  Bergen Centrum 
Januari 2017 10e jaargang nr. 1 opgericht 10 augustus 2007 
 
 
 

Het Bestuur van de BBC nodigt haar leden graag uit voor de 
Algemene ledenvergadering op dinsdag 7 februari om 19.30 uur in 
Atelier Rogier Jonk, Plein 7, Bergen. 
 

Van de Bestuurstafel 
Hierboven (en in de bijlage) treft u de uitnodiging voor de ALV van 7 februari a.s. aan en in 
de bijlage het verslag van de secretaris over 2016 en de notulen van de ALV van vorig jaar. 
Na de besluitvorming van de raad over de inrichting van de Harmonielocatie is het even 
afwachten wat er verder gaat gebeuren. Duidelijk is dat ons vertrouwen in open overleg 
met de gemeente een deuk heeft opgelopen. Binnen het bestuur zijn we aan het nadenken 
hoe we kunnen inspelen op het vervolg van de besluitvorming rondom de inrichting van de 
Harmonielocatie. In een latere ALV zullen we daar nog op terugkomen. Voorlopig richten we 
ons op vrolijker zaken zoals het 10-jarig bestaan van de vereniging. Te zijner tijd zullen 
daaromheen wel iets organiseren. Er staat ons nog wel het een en ander te wachten met 
alle bouwactiviteiten die zullen gaan plaatsvinden. Als eerste zal het Parkhotel aan de beurt 
zijn. Zowel sloop als herbouw gaan ruim een jaar in beslag nemen. Hoe een en ander 
precies georganiseerd gaat worden is nog onduidelijk. Op het moment dat we daar meer 
van weten zullen we dat kenbaar maken. 
Ons goede voornemen van dit jaar is het wat meer actief beheren van de website. Er is nu 
een andere provider, waardoor het wat simpeler wordt iets met de website te doen. 
Hopelijk kunnen we u begroeten op 7 februari. 
 

Informatie van diverse commissies 
Groen 
Bomenkap 
Wij houden jaarlijks een bomenlijst bij, om indien nodig, de gemeente er aan te herinneren 
dat er een herplantplicht is. In ons centrumgebied zijn in 2017 67 bomen geveld waarvan 7 
markante bomen.  
 
Paardenkastanje 
Inmiddels heeft iedereen kunnen zien dat de markante paardenkastanje, van tenminste 150 
jaar oud, tussen de Ruïnekerk en de Oude Prins is gekapt. 
In juni 2016 is de boom gekeurd door de boomchirurg Veronica van Amerongen.  
In haar rapport stond o.a. te lezen: 
"De kastanje was over tenminste 50% van de omtrek aangetast door de honingzwam. De 
parasitaire honingzwam is een agressieve rotter. Door deze aantasting vermindert het 
saptransport naar de kroon en zal het aangetaste hout van de paardenkastanje snel zijn 
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sterkte verliezen.  Een sterke terugsnoei van de kroon, maakt deze lelijk en geeft slechts 
zeer kort uitstel van 'executie'".  
Er wordt een resistente Iep met een omtrek van 30-35 cm met draadkluit herplant. De 
grootste kosten van deze herplant zitten in de ondergrondse voorzieningen: doorwortelbaar 
granulaat (materiaal in korrelvorm) en toch stevig genoeg om een vrachtwagen te dragen. 
 
Planologie 
Mooi Bergen 2.0 en burgerparticipatie 
De coalitie partijen in de gemeente Bergen hebben een bijzondere houding ten opzichte van 
inspraak. In BUCH verband wordt inspraak toegejuicht en als iets om te stimuleren gezien. 
Daar wordt het op waarde geschat. Het laat zien dat mensen betrokken zijn bij hun dorp. 
Het laat zien dat mensen een rol willen spelen, verantwoordelijkheid willen nemen. 
Particulier initiatief zou moeten worden gestimuleerd, gefaciliteerd en ondersteund moeten 
worden. De nieuwe gebiedsregisseurs (Hans Eshuijs voor Bergen) krijgen daarbij een 
prominente rol. Hobbels, drempels, obstakels bij initiatieven zouden met steun van 
ambtenaren moeten worden opgeruimd. Officieel is dit beleid ingegaan op 1 januari 2017 
 
Op 15 december 2016 heeft de raad, of liever, hebben de coalitiepartijen minus de helft van 
de PvdA-fractie, gekozen voor het plan de `7 dorpelingen` als invulling van de 
Harmonielocatie. De uitslag van de stemming was 12 voor en 10 tegen.  
In plaats van het helpen, stimuleren en ondersteunen van het particuliere initiatief ‘In 
Harmonie’, is dit initiatief door ambtenaren en het college, na indiening op 1 oktober, 
eigenlijk alleen maar tegengewerkt. Er zijn drempels, obstakels en barrières opgeworpen en 
alleen maar groter gemaakt. Wat dan extra steekt is, dat als er dan een serieus probleem is 
met het plan `de 7 dorpelingen’, dit vervolgens wordt weggewuifd.  
De tomeloze inzet, de ervaring, kennis en kunde die belangeloos werd ingezet door St. 
Mooier Bergen, is niet naar waarde geschat. Sterker, de enorme steun die het plan `In 
Harmonie` in het dorp verwierf riep bij de coalitiepartijen kennelijk veel irritatie en wrevel 
op. Tenminste dat waren de voornaamste argumenten die gehoord zijn in de 
beraadslagingen van vooral D66, Kies Lokaal en het CDA. Er was zelfs niet de bereidheid om 
een onafhankelijk orgaan te laten adviseren over beide plannen.  
 
Het roept natuurlijk wel de vraag op in hoeverre de raad, dan wel de coalitiepartijen, hun 
eigen beleid met betrekking tot burgerparticipatie serieus nemen.  
Dat geldt ook voor de mogelijkheid van een consultatief referendum. Binnen de BUCH 
hebben twee gemeenten die mogelijkheid al. Gaat de coalitie het voorstel van 
Gemeentebelangen BES steunen? 
 
Wat de BBC vervolgens nog aan acties kan gaan ondernemen met betrekking tot de 
Harmonielocatie, zal worden besproken op de ALV van 7 februari a.s.  
 
Parkeerplaats achter Nero 
De gemeente heeft aan omwonenden een plan gepresenteerd voor de herinrichting van het 
parkeerterrein achter Nero. Niet alle bewoners op de inloopavond waren daar tevreden 
over. Door allerlei oorzaken (ligging van kabels en boomwortels) zijn er echter niet veel 
andere mogelijkheden. Inmiddels heeft de ontwikkelaar van het Posthuys Niels Leijen de 
gemeente nog benaderd over een andere invulling, met name rond de uitrit van de 
parkeergarage.  De gemeente heeft toegezegd daar naar te zullen kijken. Mochten zij hier 
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iets in zien, dan komt dit terug voor overleg. Zo niet, dan zal de renovatie volgens het 
oorspronkelijke plan komend voorjaar worden uitgevoerd. 
 
Van Reenenpark 
Op dit moment van schrijven lopen de werkzaamheden min of meer volgens planning. 
Het deel aan het begin van het Van Reenenpark en het verlengde deel van de Stationsstraat 
zijn klaar. Nu wordt er gewerkt aan de riolering aan de zuidzijde. Dit duurt nog een aantal 
weken, waarna in maart zou kunnen worden begonnen met de aansluiting van de 
Renbaanlaan en de herinrichting van het plantsoen op de kruising Kastanjelaan en 
Vijverlaan.  
 
Parkhotel 
De nieuwe eigenaar Dhr. Kat wil nieuw gaan bouwen.  Het oorspronkelijk idee was om het 
originele pension Erica te laten staan en de rest te slopen. Na onderzoek blijkt dit 
bouwtechnisch geen optie. 
Er is nu een bouwvergunningsaanvraag ingediend. De bedoeling is nu dat alles gesloopt 
wordt en de nieuwbouw in twee lagen onderkelderd wordt: de onderste laag als 
parkeervoorziening voor de gasten en de bovenste laag voor logistieke voorzieningen als 
voorraadruimte; washok en keuken, e.d. 
Het oude gedeelte Erica wordt vervolgens met gebruik van de oude materialen herbouwd en 
aangevuld met nieuwbouw en serres, dat qua architectuur aansluit op Erica en de rest van 
de bebouwing in de Stationsstraat. Als er geen vertragende procedures komen, dan zouden 
binnenkort de vergunningen rond kunnen zijn en kan de aannemer gaan plannen. Dat 
betekent dat er medio april gesloopt gaat worden en in juni met de bouw van het onder het 
maaiveld gelegen gedeelte kan worden gestart. Dit betekent ook dat er gedurende de 
zomermaanden een gat ligt in ons centrum. In het najaar kan dan de herbouw beginnen, 
welke medio 2018 moet zijn afgerond. Dat dit de komende maanden overlast gaat geven 
staat buiten kijf. De initiatiefnemers hebben toegezegd dat zij in overleg met de omgeving 
en de gemeente de bouw zó proberen te plannen, dat de overlast zo klein mogelijk zal zijn. 
Parkeren en aan- en afvoer van mens en materiaal zullen creatieve oplossingen vragen. 
We houden u op de hoogte. 
 
Eeuwigelaan 
Het project zit nu in de fase dat de reacties van de klankbordgroep zijn gebundeld. De 
mogelijkheden zijn nu in kaart gebracht en de wethouder gaat deze met een visie/voorkeur 
van het college, aanbieden aan de raad. In de klankbordgroep werd verschillend gedacht 
over een aantal knelpunten. Belangrijkste elementen zijn: het uiterlijk (dubbele 
bomenrijen); de routes voor het fietsverkeer en de oversteekmogelijkheden voor fietsers en 
voetgangers. Na bespreking in de raadscommissie zal er een nieuwe opdracht worden 
geformuleerd voor de uitwerking. Als bewonersvereniging hebben wij de voorkeur 
uitgesproken voor een alternatieve route voor fietsers vanuit Bergen aan Zee, via de 
Buerweg, maar geen veto neergelegd voor een fietspad aan de zuidzijde (op het huidige 
voetpad). Mochten er in het voorstel, naar het idee van het bestuur, onwenselijke  
keuzes worden gemaakt, dan zullen wij de leden daarbij betrekken en daarover in de 
raadscommissie inspreken. 
 
Binnenhof/Bakemaflat 
Op dit moment zijn er geen nieuwe ontwikkelingen te melden. 
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Hoflaan 
De Hoflaan is in feite een fietsstraat en is de auto te gast. De bewoners constateren echter 
dat er steeds meer automobilisten zijn die de Hoflaan als gewone doorgaande weg 
gebruiken en veel te hard rijden. Dit probleem is bij de gemeente aangekaart en hierover is 
waarschijnlijk nog voor de jaarvergadering overleg, zodat we het resultaat dan kunnen 
melden. 
 
Horeca 
Fabbrica 
Voor het terras aan de achterkant heeft de gemeente, na op de vingers te zijn getikt door 
de Raad van State, een nieuwe vergunning afgegeven waarin restricties zijn opgenomen 
voor het gebruik (openingstijden en aantal zitplaatsen). De exploitant heeft deze restricties 
aanvaard. Eventuele overlast zal door handhaving moeten worden bestreden. 
Voor wat betreft het terras aan de voorkant waren door bewoners en de BBC bezwaren 
ingediend tegen de verleende omgevingsvergunning. Inmiddels is de hoorzitting bij de 
bezwaarschriftencommissie geweest en heeft het college besloten de verleende vergunning 
in stand te laten en het bezwaar ongegrond te verklaren.  
Het belangrijkste bezwaar is dat de aanwezigheid van een voorterras allerlei ongewenste 
neveneffecten kan hebben, zoals een beperkte doorgang voor voetgangers op het toch al 
smalle trottoir; overlast door groepen rokers, e.d. 
Omwonenden beraden zich nog op vervolgstappen. 
 
 
 

Algemene ledenvergadering op dinsdag 7 februari a.s. om 19.30 uur 
in Atelier Rogier Jonk. Komen hoor! 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Bestuur BBC 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
NOOT:  
Wilt u de Nieuwsbrief digitaal ontvangen? Neem a.u.b. contact op met het secretariaat.  
Is uw email adres veranderd, laat het ons weten op bestuur.bbc@gmail.com 
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Uitnodiging voor de Algemene Ledenvergadering 
 
Dinsdag 7 februari 2017 19.30 – 21.30 uur, Atelier Rogier jonk, Plein 7 
 
 
Agenda 
 
19.30   1.  Opening en vaststelling agenda 

  2.  Ingekomen stukken ALV en mededelingen 

  3.  Goedkeuring notulen ALV van 23.02.2016 (meegestuurd) 

  4.  Jaarverslag 2016 van de Secretaris 

  5.  Financiële verantwoording Verenigingsjaar 2016 

  6.  Verslag Kascommissie 

  7.  Vaststelling begroting 2017 

  8.  Vacante Bestuursfunctie 

  9. Vacatures kascommissie i.v.m. uitbreiding met 2 reserve leden 

  10.  Website 

  11.  Mooi Bergen 2.0, hoe verder 

  12.  Rondvraag 

 
21.30 Einde 
 
Ad 7.  In verband met de afwezigheid van de huidige kascommissie willen we een iets 

ander systeem voor de kascommissie, waarbij leden steeds twee jaar zitting 
nemen in de kascommissie. De bedoeling is dat er dan elk jaar een nieuw lid 
van de kascommissie komt, en er telkens één vertrekt. 
  

Ad 8 Het Bestuur zou graag minimaal 1 extra Bestuurslid willen uitnodigen om de 
gelederen te versterken. Voordracht voor een Bestuursfunctie dient schriftelijk 
te geschieden, of door de kandidaat zelf, of door een of meer leden van de 
Vereniging. 

 
Aanvullende Agendapunten dienen uiterlijk (schriftelijk) 2 dagen voor de Algemene 
Ledenvergadering te worden ingediend. 



Ad 11 Toelichting bij agendapunt 11 
De BBC heeft in de ledenvergadering van 10 oktober 2016 in grote meerderheid haar 
voorkeur uitgesproken voor het plan "In Harmonie". Bij eerdere gelegenheden hebben de 
leden zich al uitgesproken tegen de komst van een tweede supermarkt bij de entree van 
ons centrum. Op 15 december jl. heeft de gemeenteraad niettemin gekozen voor het 
plan "De 7 dorpelingen". De vraag is thans aan de orde: hoe nu verder. 
 
Procedure bestemmingsplannen 
Er zal in ieder geval een nieuw bestemmingsplan voor de Harmonielocatie moeten 
komen. 
Op grond van de inspraakverordening gemeente Bergen 2006, zal het voorontwerp van 
dit bestemmingsplan ter inzage worden gelegd. Belanghebbenden hebben dan 4 weken 
de tijd om een zienswijze op het voorontwerp in te dienen [in dit stadium zal de BBC 
vermoedelijk ook deelnemen aan de inspraak/klankbordgroep]. 
Aan het eind van die periode wordt een eindverslag van de inspraak opgemaakt, waarin 
de gevolgde inspraakprocedure wordt beschreven, de zienswijzen worden besproken en 
wordt er duidelijk, of en zo ja op welke wijze, het voorontwerp is aangepast. 
 
Vervolgens wordt het ontwerpbestemmingsplan ter inzage gelegd en is er weer zes 
weken de tijd om zienswijzen in te dienen. 
De gemeenteraad neemt vervolgens een besluit over het bestemmingsplan. Dit 
vastgestelde bestemmingsplan ligt dan weer ter inzage gedurende zes weken. Alleen 
belanghebbenden die een zienswijze hebben ingediend, kunnen vervolgens beroep 
instellen bij de afdeling bestuursrechtspraak bij de Raad van State. 
 
Rol van de Bewonersvereniging Bergen Centrum 
De vraag ligt voor, wat de rol van de BBC zou kunnen -en volgens de leden moeten- zijn.  
 
Scenario 1.  
De BBC dient als rechtspersoon zienswijzen in bij de gemeente namens haar leden, en 
stelt vervolgens beroep in bij de Raad van State. Eventueel gevolgd door Hoger beroep. 
Geschatte kosten: € 5.000 - € 10.000, aan advocaatkosten en griffierechten. 
Funding: tijdelijke en geoormerkte verhoging van de contributie  
 
Scenario 2. 
De BBC faciliteert en coördineert alleen belanghebbende leden bij het indienen van 
zienswijzen en eventuele vervolgprocedures bij de Raad van State. 
Geschatte kosten: € 5.000 - € 10.000, aan advocaatkosten en griffierechten 
Funding: geschiedt door alleen de belanghebbende leden, al dan niet gedekt door hun 
rechtsbijstandsverzekering. 
  
Scenario 3. 
De BBC neemt deel aan de inspraak bij het voorontwerp van het bestemmingsplan, dient 
een zienswijze in bij het ontwerpbestemmingsplan, maar voert geen verdere procedures. 
Geschatte kosten: € 1.000 - € 2.000 aan advieskosten 
Funding: Dekking uit de normale exploitatie en/of reserves  
 
Scenario 4. 
De BBC ziet af van inspraak op dit onderdeel en dient ook geen zienswijze in. 
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Verslag Algemene Ledenvergadering BBC d.d. 23 februari 2016  
Aanwezig: gehele Bestuur, Cie. Groen (Yvon Bos Eijssen) ,35 leden en 2 niet-leden 
Afwezig met bericht: 6 leden 
 
1. Opening en vaststelling Agenda 

De voorzitter heet iedereen van harte welkom. 
De voorzitter deelt mede dat een nieuwe klankbordgroep van voorzitters van alle 
wijkverenigingen is opgericht, genaamd ‘Bergen Totaal’. Wijk overstijgende 
aangelegenheden die voor alle bewoners van belang zijn worden aangekaart en 
desgewenst behandeld. Voorbeelden van wij overstijgende onderwerpen zijn: 
Bomenbeleidsplan, Parkeer- en verkeersonderzoek, vliegverkeer Schiphol, reconstructie 
Eeuwigelaan. 

 
2. Geen ingekomen stukken ALV, geen mededelingen; verzoek voorzitter om 
opmerkingen te   reserveren voor de rondvraag. 
 
3. Notulen ALV van 18.02.2015 worden goedgekeurd 
 
4. Jaarverslag 2015 van de Secretaris wordt goedgekeurd 
 
5. Financiële verantwoording Verenigingsjaar 2015 met toelichting door Jan Grondhout 
wordt onder dankzegging aan Jan Grondhout en de Kascommissie goedgekeurd. 
 
6. Benoeming nieuwe Kascommissie; Kascommissie 2015 blijft weer een jaar aan. 
 
7. Vaststelling Begroting 2016 ; reserves opbouwen voor te verwachten 
participatiekosten en noodzakelijke acties ten behoeve van de leden-bewoners. In 2016 
worden meer activiteiten verwacht m.n. met betrekking tot de planvorming Mooi Bergen 2.0. 
Eventuele kosten van adviezen worden voor 2016 gereserveerd. Begroting is aangenomen. 
Jan Grondhout dankt de leden voor de extra contributies. 
 
8. Vacature: Het bestuur van de BBC zou graag versterking krijgen van een 5e bestuurslid. 
Voor de nodige balans ; een vrouw. 
 
9. Website; de Nieuwsbrieven zijn het belangrijkste communicatiemiddel. Daarnaast 
bestaat de Facebook-pagina plus de website van de gemeente (uit 2004!). Deze is met 
Firefox verbeterd (zie welkom pagina). Afgesproken wordt dat alle voor de leden relevante 
actuele informatie (Nieuwsbrieven, Stijlboek) beschikbaar komt. 
 
10. Mooi Bergen 2.0. 
Bot Bouw Initiatief B.V. heeft de opdracht gekregen om de financieel-economische 
haalbaarheid te onderzoeken van de ontwikkeling op de locatie Dorpsplein voor Mooi Bergen 
2.0. Deze moet passen binnen de door de gemeente vastgestelde structuurvisie Mooi Bergen 
2.0. en het bijbehorende beeldkwaliteitsplan. 
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De 4e Klankbordbijeenkomst Mooi Bergen 2.0. wordt uitgesteld vanwege het  parkeer – en 
verkeersonderzoek dat meer tijd vergt (rol Aldi, bevoorrading, groei verkeer, parkeren in 
Bergen (bewoners , bezoekers (kort, lang)). De vraag is in hoeverre de verschillende vormen 
van parkeren, maar ook de verschillende plaatsen waar geparkeerd wordt,  goed 
meegenomen zijn in het onderzoek en de resultaten van de capaciteit al dan niet kloppen. 
 
Opmerkingen n.a.v. bovenstaande: 
 
Opmerking lid: zonder Aldi is de bouw van een parkeergarage wellicht niet nodig. 
 
Opmerking de heer Ris: wordt er rekening gehouden met de wandelaars? 
 
Opmerking aantal leden: weinig animo voor Shared Space. Gaat het veiligheidsgevoel 
omhoog of omlaag? Antwoord BBC: Shared Space heeft bewezen te werken. Er is nog 
gedegen onderzoek gaande of deze aanpak (op bepaalde plaatsen) in Bergen meerwaarde 
zal opleveren.  
 
 Shared Space is een nieuw concept voor de inrichting van de openbare ruimte waarbij 
wordt gestreefd naar ruimtelijke en democratische kwaliteit bij het zoeken naar oplossingen 
voor problemen in de openbare ruimte. Het streven is om te komen tot een balans tussen 
verkeer, verblijf en alle andere ruimtelijke functies. Het is bewezen dat Shared Space  
gedeeld ruimtegebruik en daarbij sociaal gedrag bevordert in het verkeer. Verkeerssituaties 
worden gereguleerd op basis van de eigen verantwoordelijkheid van mensen, in plaats van 
regels en verkeersborden. Shared Space is een aanpak die sociaal gedrag bij mensen in het 
verkeer stimuleert. Het zorgt ervoor dat weggebruikers vertrouwen op de 
verantwoordelijkheid van de individuele weggebruikers. 
 
Opmerking de heer Brouwer: alle routes bekijken met meerdere wijkverenigingen (relatie 
capaciteit en Shared Space).  
 
Een aantal onderzoeksthema's betreffende Shared Space werden door leden aangeroerd: 
o.a. scheiding verkeersdeelnemers/integratie verkeersdeelnemers, in of buiten doorgaande 
routes, plek bussen (in onderzoek : busstation bij Natteweg (niet te ver van centrum?). 
 
Opmerking leden: bus altijd probleem. Oplossing in het centrum in de gaten houden en in 
onderzoek meenemen geluids-en roetoverlast bewoners Dreef. 
 
11. Rondvraag (niet alle namen van de leden zijn genoteerd bij de opmerkingen; daar waar 
deze onbekend zijn, worden de namen niet toegevoegd aan de opmerking. Met excuus!). 
 
Opmerking lid: gebouw bij van Oldenburglaan (Stadsvilla): hoogte, functie onduidelijk; niet 
gewenst! 
 
Opmerking ander lid (woont vlakbij Julie’s): geen villa bouwen; kleinschalig houden en 
de levendigheid van terrassen niet frustreren/niet teveel reguleren. Gaat ten koste van de 
sfeer. 
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Invullen openbare ruimte (4 sessies). Eind april, begin mei wordt eindresultaat besproken. 
Mooi voorbeeld van inspraak in beleid met BUCH gemeente. Bottom up proces. Bewaakt 
wordt dat de inspraak van omwonenden concreet effect zal hebben. 
 
Opmerking lid: Resultaat van de inspraak slecht terug te zien in plannen gemeente. 
Antwoord BBC: opmerking prematuur. 
 
Opmerking de heer Bello: betreffende parkeer- en verkeerstechnische inrichting van het 
plein; de uitkomsten van het onderzoek worden met name bepaald door de keuze al of niet 
een supermarkt. Oplettend blijven! 
Samen met meerdere leden expliciet tegen voorstel om bevoorrading via de Karel de 
Grotelaan te laten verlopen! 
 
Opmerking de heer Bello: eind april, begin mei de resultaten terugkoppelen met de leden. 
De bebouwingscontouren liggen vast (geen juridische status). Oplettend blijven. 
 
Opmerking de heer Ris: Plan Plein gaat eerder plaatsvinden dan Harmonielocatie? 
Antwoord BBC: waarschijnlijk wel. Bot Bouw doet onderzoek. Zie hierboven. 
 
Opmerking de heer Jostmeijer: inzake reconstructie van Reenenpark ; standpunten BBC 
en Gemeente verwoorden niet de standpunten van een aantal leden-bewoners. Antwoord 
BBC: excuus dat een paar leden gepasseerd zijn. De uitvoering van de plannen zal 
plaatsvinden na de rioleringswerkzaamheden (maart/april 2016). 
 
Opmerking de heer Brouwer: reageert BBC adequaat op opmerkingen leden? Antwoord 
BBC: de Nieuwsbrief is het belangrijkste communicatiemiddel en is zo volledig mogelijk. 
 
Opmerking de heer Jostmeijer: voetpad Breelaan bij Fabbrica in beslag genomen door 
Fabbrica. Antwoord BBC: dit onderwerp is o.a. aan de orde geweest bij de wijkschouw en bij 
het overleg met burgemeester Hafkamp. BBC heeft tevens een bezwaarschrift ingediend 
(hoorzitting van 15 maart 2016 verdaagd naar 7 april a.s.). 
 
Opmerking de heer Brouwer: verzoek om resultaat van de wijkschouw, c.q. het wijkplan 
op de website te plaatsen. 
 
Opmerking de heer Brouwer: wat is de stand van zaken van het parkeerterrein achter 
Centre Ville? Antwoord: Dirk Vollenga gemeente Bergen: er komt een mooie inrichting met 
veel groen, ook op het Smalle pad (ontwerpbureau Mien Ruys (van de Tuin van het Oude 
Raethuys) en een optimaal aantal parkeerplaatsen.  Zie getoonde tekening. 
 
Verzoek lid: voetganger meenemen in plan. Wordt gedaan. 
 
Last but not least: een dankbaar lid bedankt het BBC-bestuur voor al haar inspanningen. 
Applaus. 
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Pauze onder genot van een drankje 
 
Na de pauze geeft Hans Tesselaar van de gemeente Bergen een presentatie over het 
groenbeleid in het centrum. Het blijkt dat door allerlei noodzakelijke aanpassingen in het 
woongebied (staten, kabels, leidingen) de oude bomen aangetast worden en soms gekapt 
moeten worden. De gemeente doet er alles aan om het groen te behouden en alternatief 
natuurlijk groen, zoals bloemenweides aan te planten. 
Dirk Vollenga voegt informatie toe over de lindes in de tuin van de Ruïnekerk en legt aan 
de hand van een tekening uit welk onderhoud voor de toekomst van de bomen het beste is. 
ER is gedegen onderzoek aan vooraf gegaan. 
 
De voorzitter sluit de vergadering. 

 
 
 

 
 



Verslag van de Secretaris over het jaar 2016 
 
Belangrijk uitgangspunt van het bestuur was om te bereiken dat de stem van de 
bewoners door de gemeente gehoord en gerespecteerd wordt en van invloed is op de 
verdere besluitvorming en uitvoering van de plannen.  
 
Het jaar 2016 is wat dat betreft een bewogen jaar geweest en het BBC-bestuur en haar 
leden hebben regelmatig van zich doen spreken over tal van thema’s . 
 
Hieronder een overzicht van de activiteiten van de BBC over het jaar 2016. 
 
In de 1ste week van Februari 2016 heeft een gesprek met burgemeester Hafkamp 
plaatsgevonden. Belangrijke onderwerpen waren daarbij de kwaliteit van de 
communicatie van de gemeente met de BBC en de noodzaak van kwalitatief goede en 
objectieve onderzoeken en rapportages als basis voor een correcte besluitvorming.   
 
Algemene ledenvergaderingen 2016 
De ALV van 23 februari 2016 werd bezocht door 35 leden en 2 niet-leden. De ALV`s van 
14 juni 2016 en de ALV van 10 oktober 2016 stonden in het teken van Mooi Bergen 2.0 
en werden bezocht door respectievelijk 60 en ruim 70 leden.  
 
‘Bergen Totaal’ : Dit is een platform van de voorzitters van de bewonersverenigingen 
uit de kern Bergen. Dit platform is in 2016 in het leven geroepen om op ad-hoc basis 
wijk overstijgende zaken te bespreken. Onderwerpen die in 2016 gezamenlijk zijn 
besproken waren: Bomenbeleidsplan, Startnotitie herstructurering Eeuwigelaan, 
Meldpunten overlast, Mooi Bergen 2.0, Verkeerscirculatieplan/verkeersonderzoek, 
Vliegverkeer Schiphol, WIFI in het centrum. 
 
Communicatie met leden 
Naast de die ledenbijeenkomsten, heeft het bestuur in 2016 vier Nieuwsbrieven 
uitgegeven. Daarnaast  is de BBC te vinden op Facebook. Sinds eind 2016 ‘host’ de BBC 
tevens de vernieuwde website. De BBC is nu geheel verantwoordelijk voor de inhoud en 
de vormgeving en zal daar in 2017 meer werk van gaan maken. 
 
Groen 
De Commissie Groen heeft het dorp ook in 2016 weer verfraaid met de zgn. hanging 
baskets aan de lantaarnpalen in het centrum. Daarnaast is onderhoud gepleegd, bollen in 
bakken geplaatst, regelmatig overleg gevoerd over zaken betreffende groen, kap en  
herinrichtingen. De herinrichting van de Merelhof is dankzij overleg tussen de gemeente, 
de bewoners en de BBC een succes geworden. 
Het Bomenbeleidsplan is inmiddels met instemming van de BBC aangenomen. 
BBC houdt jaarlijks een bomenlijst bij, om de gemeente er aan te kunnen herinneren dat 
er een herplantplicht is. In ons centrumgebied zijn afgelopen jaar 67 bomen geveld 
waarvan 7 markante bomen. 
Helaas is de 150 jaar oude paardenkastanje tussen de Ruïnekerk en de Oude Prins ook 
ter ziele. Er komt een resistente Iep met een omtrek van 30-35 cm voor in de plaats. 
De bedoeling is om de Lindebomen om de Ruïnekerk om en om te kappen; er moet meer 
ruimte voor het wortelstelsel ontstaan en het zicht op de kerk moet blijven. Het is nog 
onbekend wanneer dit plan zal worden uitgevoerd. 
 
Er ligt een groenplan voor het Smallepad en het parkeerterrein achter Nero. De BBC is 
hierbij door de gemeente betrokken en heeft hiermee ingestemd. Als het college hier ook 
mee instemt kan dit plan uiterlijk april 2017 worden uitgevoerd. 
 
Meldpunten Horeca-overlast en overlast openbare ruimte;  
Het meldpunt Horeca-overlast was nogal moeilijk te vinden en niet erg 
gebruiksvriendelijk Dat is op verzoek van de BBC inmiddels iets verbeterd. 
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Horeca 
Met betrekking tot de terrassen van Fabbrica liepen er in 2016 nog twee procedures.  
Voor het achterterras heeft de gemeente inmiddels een nieuwe vergunning met 
restricties ten aanzien van openingstijden en aantal zitplaatsen afgegeven en voor het 
voorterras is onlangs een omgevingsvergunning afgegeven. Ten aanzien van het 
voorterras beraden omwonenden zich nog op vervolgstappen.  
 
Planologie 
 
Mooi Bergen 2.0. 
De BBC had in 2016 zitting in twee klankbordgroepen. Veel onderwerpen hebben in die 
klankbordgroepen de revue gepasseerd; de inrichting van de openbare ruimte, het 
groen, het shared space-concept, het Cittaslow-concept, de nieuwbouw van het Plein, al 
of niet inpassen van de oude Brandweerkazerne en het Harmoniegebouw, het wonen, het 
winkelen, het uitgaan. 
Belangrijk bij de ontwikkeling van plannen, is dat deugdelijk onderzoek noodzakelijk is 
om deugdelijke uitkomsten te genereren. De BBC heeft vraagtekens bij de deugdelijkheid 
van die onderzoeken. 
En ook zeer belangrijk; de vraag was steeds of er genoeg rekening gehouden werd met 
de wensen van de bewoners ten aanzien van het karakter, de cultuur en de historie van 
Bergen. Verder wil de BBC de sfeer behouden door een goede balans te bereiken tussen 
aanbod van cultuur, natuur, middenstand en horeca en daarmee de juiste bezoekers 
aantrekken.  
Grenzeloze groei heeft zwaarwegende consequenties, zowel voor de direct omwonenden 
als voor de bezoekers. Verwezen wordt o.a. naar de Notitie Economische Visie van de 
BBC (bijlage bij Nieuwsbrief mei 2016). 
 
Er werden twee plannen ingediend voor de Harmonielocatie: "De 7 Dorpelingen" en "In 
Harmonie". Ondanks vele initiatieven en uitspraken ten gunste van "In Harmonie" door 
bewoners, ondernemers en Bergen Totaal, etc. is op de Raadsvergadering van 15 
december jl. met 12 tegen 10 ten gunste van "De 7 Dorpelingen" gekozen.   
Te verwachten valt dat er nog de nodige procedures zullen volgen.  
 
Parkhotel 
het bestemmingsplan is aangenomen. Het oorspronkelijk idee was om het originele 
pension Erica te laten staan en de rest te slopen. Na onderzoek blijkt dit bouwtechnisch 
geen optie. 
Het plan is nu om Erica steen voor steen af te breken en vervolgens met de oude 
materialen te herbouwen.  
Als er geen vertragende procedures worden gevoerd, zou er medio april gesloopt kunnen 
worden en kan er in juni met de bouw van het onder het maaiveld gelegen gedeelte 
worden gestart. Dan moet wel alles meezitten. 
 
ChaCha  
De stolp is grondig gerenoveerd en omgebouwd tot appartementenhotel. Dit geschiedde 
op basis van het oude bestemmingsplan uit 1977. In 2017 wordt aanpassing van het 
bestemmingsplan voor dit perceel verwacht.  
 
Bouwplan Petrus & Pauluskerk 
Op 10 maart 2016 heeft de Raad ingestemd met de bouwplannen van een 
appartementencomplex in de tuin van de kerk. Sinds die tijd heeft de BBC geen 
informatie ontvangen dat de benodigde omgevingsvergunning al is aangevraagd. 
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Herinrichting parkeerterrein achter Nero 
Het plan van de gemeente tot herinrichting van het parkeerterrein achter Nero is 
voorgelegd aan de omwonenden en de BBC.  
Inmiddels heeft de ontwikkelaar van het Posthuys, Niels Leyen, een alternatief plan 
ingediend met name rond de uitrit van de parkeergarage. Het is nu wachten op de 
reactie gemeente. Als het oorspronkelijke plan overeind blijft, kan in april 2017 met de 
uitvoering worden begonnen.  
 
Herinrichting kop van het Van Reenenpark 
Dit proces is in goed overleg tussen de omwonenden en de gemeente verlopen. Hoewel 
dit buiten het "territorium" van de BBC valt, was de BBC ook gevraagd deel te nemen 
aan de klankbordgroep vanwege de mogelijke consequenties voor de verkeersafwikkeling 
in het centrum. De werkzaamheden zijn in 2016 begonnen en worden voorjaar 2017 
afgerond.  
 
Herstructurering Eeuwigelaan 
inmiddels zijn de reacties van de klankbordgroep gebundeld. Deze worden aan de Raad 
aangeboden. Het betreft een aantal knelpunten: groen, bomen, routes fietsverkeer en 
oversteekmogelijkheden van fietsers en voetgangers.  
 
Ledenborrel 2016 
Op 17 december 2016 werd het turbulente jaar afgesloten met een eindejaarsborrel voor 
de leden, aangeboden door het Bestuur. 
 
Een blik op de toekomst 
In het komende jaar zullen een aantal van de bovengenoemde zaken verder tot 
uitvoering komen en worden gevolgd. Ook de ontwikkelingen met betrekking tot Mooi 
Bergen 2.0. zullen nog kritisch gevolgd worden en de nodige aandacht vragen.  
 
Het thema Groen blijft een onderwerp van voortdurende aandacht. 
 
Het bestuur roept u op om bij overlast, zowel bij de meldpunten overlast van de 
gemeente, als bij het bestuur aan de bel te trekken.  
 
Het bestuur beoogt om bij de vorming van een klankbordgroep ook een direct betrokken 
omwonende te betrekken, die dan samen met een bestuurslid van de BBC zitting kan 
nemen in de klankbordgroep. 


